
Referat bestyrelsesmøde d. 6/9-21 
 
Referat: 
Godkendt 
 
Dagsorden: 
Godkendt 
 
Næste møde: 
Der afholdes nyt bestyrelsesmøde d. 28/9-21 
 
Distriktsmøde d. 23/8-21 
Birgit og Mette G. deltog i dette - de fremlagde referat fra mødet, der overordnet handlede om ændringer i 
distrikter og lidt om stævner. 
Næste distriktsmøde er til januar 2022 
 
Udvalg og navne: 
Bestyrelsen har forsøgt at skabe et overblik over forskellige udvalg og pt. er der: 
Stævneudvalg v. Birgit 
Festudvalg v. Mette G 
Cafeterieudvalg v. Anne Dorthe 
Undervisningsudvalg v. Anne Dorthe 
Handyman v. Leo 
 
 
 
 


